
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 645 af 23. juni 2022 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Peter Skaarup (UFG). 
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/ Magnus Rønning-Andersson 
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Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren be- eller afkræfte, at der angiveligt er blevet fjernet en containerscanner i  

Aarhus Havn, og vil ministeren i bekræftende fald redegøre for, hvorfor den pågældende  

containerscanner er blevet fjernet, og hvordan den vigtige kontrol på havnen kan foregå  

uden scanneren? 

 

Svar 

Jeg fået oplyst følgende af Toldstyrelsen, hvilket jeg henholder mig til: 

 

”Toldstyrelsens mobile containerscannere er opbygget på en lastbil, således at scannerne 

fleksibelt kan indsættes på de steder, hvor der er størst behov for en containerscanner til 

toldkontrol, herunder i Aarhus Havn. Scannerne flyttes rundt i landet alt efter Toldstyrel-

sens vurdering af behovet herfor og har ikke permanent tilstedeværelse på toldlokatio-

nerne i Padborg eller Nørre Alslev.” 

 

Jeg vil derudover henvise til svar på spørgsmål nr. 193 og 195 af 23. december 2021 (alm. 

del).  
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